

**Küenle Antriebssysteme GmbH & Co. KG
Saarstrasse 41 – 43
D-71282 Hemmingen**

erklärt die Konformität der folgenden Produkte

declares the conformity of the following products

Die elektrischen Betriebsmittel

The electrical devices

Drehstrom-Asynchronmotoren mit Käfigläufer

Three-phase squirrel cage induction motor

K10./K11./K20./K21./K25. Baugröße 56 bis 315

K10./K11./K20./K21./K25. frame size 56 up to 315

KTE. Baugröße 56 bis 280

KTE. frame size 56 up to 280

KAM. Baugröße 56 bis 280

KAM. frame size 56 up to 280

KDG. Baugröße 56 bis 400

KDG. frame size 56 up to 400

KDA Baugröße 56 bis 280

KDA frame size 56 up to 280

sowie / as well as

**K56 / K63 / K71 / K80 / K90 / K100 / K112 / K132 / K160 / K180 / K200 / K225 / K250 / K280 / K 280 / K315 / K355 / K400
DAS / EDS / ECS / EBS / EAS / EBF / DKF / KTE.B / B21. / WE1R / WE2R / W21R / W41R**

mit den Anforderungen der Europäischen Richtlinien in aktueller Fassung

with the requirements of European directives-lines, as amended

Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten betreffend elektrische Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen (**Niederspannungsrichtlinie**)

2014/35/EU

*Directive of the European Parliament and of the Council on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of electrical equipment designed for use within certain voltage limits (**Low Voltage Directive**)*

Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit. (**EMV-Richtlinie**)

2014/30/EU

*Directive of the European Parliament and of the Council on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of electrical equipment designed for use within certain voltage limits (**EMC Directive**).*

Das bezeichnete Produkt stimmt mit den Vorschriften folgender Rechtsakte überein:
Verordnung (EG) Nr. 640/2009 der Kommission vom 22. Juli 2009 zur Durchführung der Richtlinie 2005/32/EG (2009/125/EG) des Europäischen Parlaments und des Rates in Hinblick auf die Festlegung von Anforderungen an die **umweltgerechte Gestaltung von Elektromotoren**

2009/125/EG

*The indicated product is in conformity with the requirements of the following Legislative Act: Commission Regulation (EG) No 640/2009 of 22 July 2009 implementing Directive 2005/32/EC (2009/124/EC) of the European Parliament and of the Council with regard to **ecodesign requirements** for electric motors*

Richtlinie zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten (**RoHS Richtlinie**)

**2011/65/EU
2017/2102**

*Directive of the European Parliament and of the Council on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment (**RoHS Directive**)*

Die Übereinstimmung mit den Vorschriften dieser Richtlinien wird nachgewiesen durch die vollständige Einhaltung folgender Normen:

Conformity with the requirements of these Directives is testified by complete adherence to the following standard:

EN 60204-1:2019-6

EN 61000-6-2:2005*

EN 60034-1:2010

EN 61000-6-3:2007* + A1:2011

EN 60034-30:2014

EN 61000-6-4:2007* + A1:2011

* mit allen relevanten Teilen und in aktueller Version (*with all relevant parts and in latest version*)

Die erste  Kennzeichnung erfolgte 2006

 marking was applied for the first time in 2006

Die Inbetriebnahme ist solange untersagt, bis festgestellt wurde, dass die Maschine, in die diese Motoren/Antriebe eingebaut wurden, den Bestimmungen der Richtlinie 2006/42/EG entspricht.

They must not be put into service until the relevant machinery, into which the motors/drives have been incorporated, has been declared in conformity with the provisions of directive 2006/42/EC.

Diese Erklärung ist keine Zusicherung von Eigenschaften im Sinne der Produkthaftung. Die Sicherheitshinweise der Produktdokumentation sind zu beachten.

This declaration is not guarantee in meaning of product liability. Take notice of the safety instructions of the product information.

Hemmingen, 22.07.2019

Dipl. Ing. (FH) Steffen Küenle

Geschäftsführer / Manager

Ort, Datum
Place, date

Unterschrift
signature

